
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3D2N Siem Reap [Private] 
 

Day 01 : Arrival Siem Reap          (L/Dinner) 

Our guide pick up at Siem Reap international airport, lunch at local restaurant, check in hotel, afternoon 

start city tour by visiting Tonlesap Great Lake, take boat visit Floating village, see the way people living 

on floating house, floating school, restaurant, church, you can feeding crocodile in the farm (by own 

expense), Body or Foot massage 1 hour(exclude tips), Smile Of Angkor Performance (The show takes 

you on a journey from foundation to prosperity of Angkor Dynasty and the worldwide famous Angkor 

Wat, through folk tales to ancient customs, from past to present), back to hotel. 

 

导游于暹粒国际机场迎接贵宾, 后送往用午餐，登记酒店，下午参观 洞里萨湖，乘船游览浮村，观赏村
民漂浮的屋子，学校，餐厅，教 堂，您可于鳄鱼养殖场内给鳄鱼喂食（自费），全身或脚底按摩 1 小时
（不含小费）. 欣赏吴哥的微笑(不仅包含了高棉传统歌舞， 还融合了杂技、高棉武术、长柄琴弹唱等
许多柬埔寨特色表演。 阵容庞大，内容精彩绝伦，运用现代高科技手法，浓缩吴哥王朝 所有精华，魔
幻般呈现多维立体空间)，送回酒店休息。 

 

Day 02 : Siem Reap Angkor Watt        (Breakfast/Lunch/Dinner)             

Breakfast at hotel, Morning visit the South Gate of Angkor Thom (Bayon temple, Elephant & Leper King 

terrace, SuorPrat towers), pass by Chao Say Devoda temple, Thommanon temple, TaKeo temple, visit  

Ta-Prohm Temple , after lunch in town, visit Cambodia famous Gem shop. Finally we visit The world 

heritage of Angkor Wat temple. Dinner, visit Siem Reap Night market & Pub Street ( 01 way drop off 

only, guest who not going to night market, send back to hotel. 

酒店早餐后,参观大吴哥的南城门 (巴戎庙, 斗象台，癞王台， 12 生肖塔)，途经周萨神殿，塔玛侬殿，
大高殿，来到塔普伦 殿 .回到市内用午餐，参观当地著名宝石店。下午参观吴哥窟， 俗称小吴哥。晚
餐后，逛暹粒夜市及酒吧街（单程送往夜市，不 去的客人送回酒店）。 

 

DAY 3:  Siem Reap Departure        (Breakfast)                             

After breakfast, free at your own leisure until time for transfer to the Siem Reap Airport. 

 

酒店早餐后, 自由活动，于预定时间送往机场，乘机飞回温暖的家。 

 



 

 

PACKAGE INCLUSIONS 

➢ Return Airport Transfer          

➢ Sightseeing as per the itinerary        

➢ 2 Nights Accommodation 

➢ Meals as per Itinerary 

➢ Tours as per Itinerary 

 

PACKAGE EXCLUSIONS 

•  All personal expenses; porterage, bar & laundry 

•  Travel insurance coverage i-e RM39/pax 

•  High season surcharge, Public Holiday, Festival Season, Convention Week [if applicable] 

 

For bookings, Please call @ +603-9074 8699//016-2224621 

 

Email     :       info@reliancepremiertravel.com // reliancepremiertravel@gmail.com 

Tel        :  +603- 9074 8699 

Fax       :  +603- 9074 8599 

H/P       :  +6016-222 4621 

Website : www.reliancepremiertravel.com 

 

RELIANCE PREMIER TRAVEL  

KL Eco City 

SO-13A-7, Menara 1  

No. 3 Jalan Bangsar 

Kuala Lumpur 59200 

 

Cheras Outlet 

46C Jln Suarasa 8/4, Bdr Tun Hussein Onn, 

43200 Cheras Selangor, Malaysia 
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